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Vragen: 
 

1. Klopt het dat er een Europese aanbesteding wordt voorbereid voor het verlenen van het 
veerrecht voor Bergambacht?  
Het college van B en W is bezig met continuering van de veerdienst en daarvoor zijn er 
verschillende opties. Aanbesteden is daarbij een van de opties die nu op tafel liggen.  

2. Staat het college nog achter de conclusies van de enige jaren geleden opgestelde verenvisie? 
Ja. Het college staat achter de opgestelde visie. De veren zijn belangrijk voor de 
bereikbaarheid van de Gemeente Krimpenwaard. Het streven is gericht op behoud van de 
huidige veren en de verhoging van de maatschappelijke waarde van het verenstelsel.  

3. Bent u voornemens om, bij het opstellen van de aanbestedingsvoorwaarden van dit veerrecht, 
hoge waarde toe te kennen aan de maatschappelijke waarde van het verenstelsel? 
Ja. Het bestaande verenstelsel is waardevol om te behouden. Dit vanwege de 
vervoerswaarde ervan voor de samenleving. De maatschappelijke waarde van het huidige 
veer Bergambacht is groot. In het geval dat een nieuwe aanbesteding aan de orde is, wordt 
de maatschappelijke waarde meegenomen in de waarde toekenning.  

4. Bent u het eens met de stelling dat in de aanbestedingsvoorwaarden niet alleen naar de 
financiën moet worden gekeken maar dat ook betrouwbaarheid, continuïteit en 
aanstuurbaarheid belangrijke factoren moeten zijn? 
Ja. Dit zijn inderdaad factoren die een grote rol spelen in de overwegingen.   

5. Wilt u de Raad op de hoogte stellen van de actuele ontwikkelingen op dit gebied? 
Om zorg te dragen voor een juiste uitvoering van wettelijke rechten van marktpartijen wordt er 
op dit moment advies ingewonnen op het gebied van juridische zaken en inkoop. De 
verschillende mogelijkheden als opvolging van de huidige overeenkomst worden onderzocht, 
beoordeeld en besproken met de huidige veerexploitant.  
 
 

Toelichting:  
Geruime tijd geleden is sprake geweest van het ontwikkelen van beleid ten aanzien de veerbedrijven 
rond onze gemeente. Het resultaat daarvan is vastgelegd in een ‘verenvisie’. In die visie wordt 
geconcludeerd dat het mooi zou zijn om via een geleidelijk proces uiteindelijk te komen tot een 
verenstelsel dat centraal wordt geëxploiteerd door het gemeentelijke veerbedrijf Veerdienst 
Schoonhoven BV met als doel het verhogen van de maatschappelijke waarde van het verenstelsel en 
het garanderen van de continuïteit van de voor onze gemeente cruciale veerverbindingen. De 
mogelijkheid voor het zetten van een belangrijke stap daarin doet zich nu voor. 
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